

# معدل الربح الأساسي **Base rate**

Profit base rate		معدل الربح الأساسي
Applicable on individuals and companies toward financing for business purposes.	9.5%	يُطبق على الأفراد والشركات مُقابل التمويلات لأغراض تجارية.
Consumer finance		للتمويل الشخصي
Annual Profit Rate for Consumer Finance - based on a Finance amount of BHD10,000 for 7 years with profit rate of 6.5%, administration fee of BHD110 and Takaful Insurance contribution amount of 353 fills per BHD1.000 p.m.	7.62%	معدل الربح السنوي للتمويل الشخصي - على أساس تمويل بمبلغ 10,000 د.ب. لفترة 7 سنوات بمعدل ربح 6.5٪، و 110 د.ب. رسوماً إدارية، و 353 فلساً مبلغ المساهمة في التأمين التكافلي لكل 1,000 د.ب. شهرياً.

#### **Auto finance**

per BHD1,000 p.m.

**Annual Profit Rate for Auto Finance** based on a Finance Amount of BHD10.000 for 7 years with profit rate of 8.05%, administration fee of BHD110.

## 8.72%

### Home finance

**Annual Profit Rate for Home Finance** based on a finance amount of BHD100,000 for 25 years with profit rate of 5.99% and administration fee of BHD220.

### 6.18%

#### Mazaya "Social housing finance scheme"

**Annual Profit Rate for Mazaya Social** Housing Finance Scheme - based on a finance amount of BHD81,000 for 25 years with profit rate of 5.99% and administration fee of BHD 220.

### 6.18%

### **Credit cards**

**Annual Profit Rate for Credit Cards**applicable at 2.99% per month and 35.88% on annualized basis for World Elite, World and Platinum Credit Cards.

### 35.88%

#### **Deposit protection scheme**

Deposits held with Kuwait Finance House B.S.C. (c) in the Kingdom of Bahrain are covered by the Regulation Protecting Deposits and Unrestricted Investment Accounts issued by the Central Bank of Bahrain in accordance with Resolution No.(34) of 2010.

### لتمويل السيارات

معدل الربح السنوى لتمويل السيارات -على أساس تمويل بمبلغ 10,000 د.ب. لفترة 7 سنوات بمعدل ربح 8.05%، و 110 د.ب. رسوماً إدارية.

### للتمويل العقاري

معدل الربح السنوى للتمويل العقاري -على أساس تمويل بمبلغ 100,000 د.ب. لفترة 25 سنة بمعدل ربح 5.99%، و 220 د.ب. رسوماً إدارية.

### مزايا (برنامج تمويل السكن الاجتماعي)

معدل الربح السنوى لبرنامج مزايا للسكن الاجتماعي - على أشاس تمويل بمبلغ 81 ألف د.ب. يتم سداده على مدى 25 عاماً، بمعدل ربح قدره 5.99٪ ورسوم إدارية قدرها 220 د.ب.

#### بطاقات الائتمان

معدل الربح السنوى لبطاقات الائتمان -ينطبق بنسبة 2.99% شهرياً و 35.88% على أساس سنوى لبطاقات وورلد إليت، وورلد والبلاتينية الائتمانية.

### نظام حماية الودائع

يتم تغطية الودائع لدى بيت التمويل الكويتي الخاص بك.م.ب.(م) في مملكة البحرين من خلال نظام حماية الودائع وحسابات الاستثمار المطلقة الصادر عن مصرف البحرين المركزي وفقاً للقرار رقم (34) لسنة 2010.

Licensed as an Islamic Retail Bank by the Central Bank of Bahrain All fees are inclusive of VAT as applicable by the laws of the Kingdom of Bahrain For information on the Annual Profit Rate (APR) on any campaign/Promotional offers, please contact your nearest Kuwait Finance House B.S.C. (c) Branch or call us at 17221999.

مرخص من قبل مصرف البحرين المركزي كمصرف قطاع تجزئة إسلامي تشمل الرسوم ضريبة القيمة المضافة وفقاً للقوانين المعمول بها في مملكة البحرين. للحصول على مزيد من المعلومات عن معدل الربح السنوي (APR) على أي حملة/عرض ترويجى يرجى الاتصال بأقرب فروع بيت التمويل الكويتي الخاص بك.م.ب.(م) أو الاتصال على الرقم: